

Protokoll årsmøte 29. mars 2025

Kl. 15.00 – Sjusjøen Fjellkirke

1. Åpning – registrering av fremmøtte og stemmeberettigete representanter.

Styreleder Erik Alver ønsket velkommen, og ga praktisk info om rømningsveier og viste til årsmøtedokumenter sendt ut 8/3 2025.

Fra styret var følgende til stede: Erik Alver, Erik Weisser-Svendsen, Jon Andersen, Bjørn Dalsveen, Andrea Kilen, Erik Gaalaas Engesveen, Inger Warendorph.

2. Valg av møteleder, referent og to personer til å underskrive protokollen sammen med referenten.

Valgt ble følgende: Møteleder: Erik Alver, Referent: Inger Warendorph

Underskrift protokoll: Svein Frislie og Kjell Sårheim.

Det ble registrert 44 stemmeberettigede representanter.

Møteleder informerte om at avstemning foregår muntlig ved håndsopprekning. Innlegg begrenses til 3 minutter og spørsmål tas helt kort.

3. Godkjenning av innkalling og sakliste.

Innkalling og sakliste ble godkjent.

4. Årsmelding 2024

Møteleder gikk igjennom årsmeldingen, punkt for punkt og ba om kommentarer underveis. Følgende kommentarer framkom:

Punkt 3.2:

Jon Andersen redegjorde kort for status på brøyteavtaler og SVs forslag om å danne et brøyteselskap som motpart i brøyteavtalene.

Punkt 3.3:

Dag Landmark stilte spørsmål om løypeavgift og hvordan kommunen stiller seg til dette.

Møteleder orienterte om hvordan løypenettet blir finansiert i dag og forholdet til allemannsretten som står sterkt i Norge i forhold til å ta betalt for bruk av løypenettet.

Punkt 3.9:

Egil Høyem: Savner mer info i årsberetningen og handlingsplanen om hva som skjer i hytteområdene. Det bør være egne regler for hytteområdene, og presiserte at vi vil bevare åpne fjellområder. Lurer på hva som er gjort i hytteområdene, felling av småtrær på eiendommer og rundt, og etterlyste tømmeded for trær og busker. Er SV fornøyd med det som er gjort og hvordan fungerer betalingen?

Bjørn Dalsveen informerte om at huggingen som pågikk i høst langs Nordsetervegen skal gå helt til Storåsen 3-4 år. Betalingen er på ca 3 - 400 kr i året i 3 år, men medlemmer i SV får kr 100 i rabatt. Ang fjerning av småtrær, generell avtale er at vi kan felle trær inntil 3 meters høyde, men har ikke kommet i mål med grunneiere om deponering av hogst. Jobber med det sammen med grunneiere. Kan bli aktuelt ved avfallsplassen Benstigen ved Natrudstilen.

Tone Munz kommenterte at hun var fornøyd med det som er tatt ut oppe ved Heståsmyra

Terje Andersen mener det kunne vært tatt noe mer. Bør si noe mer i årsmeldingen om avgift for hogst og medlemsrabatt, samt plan for deponeringsplass for små trær og kvist. Småtrær gror fort og vi må holde hogsten ved like.

Erik Alver presiserte at vi er i dialog med kommunen og styret er helt enig i at vi bør hogge mer.

Årsmeldingen ble deretter enstemmig godkjent.

5. Årsregnskap for 2024 med beretning fra revisor og kontrollkomiteens vedlegg.

Erik Weisser-Svendsen gjennomgikk regnskapet med henvisning til noter underveis. Ingen kommentarer.

Balansen/Egenkapitalen:

Egil Høyem stilte spørsmål om hvordan årsresultatet fra 2023 presenteres. Styret bekreftet at dette skal vurderes ved neste korsvei. Revisors beretning og kontrollkomiteens beretning ble ikke krevet opplest, og det framkom ingen kommentarer.

Regnskapet ble deretter enstemmig godkjent.

6. Handlingsplan for 2025

Møteleder innledet med sammenhengen mellom strategiplan og handlingsplan. Videre ble handlingsplanen gjennomgått forholdsvis grundig. Følgende kommentarer ble fremmet:

Tone Munz: Innspill til punkt 1 om stier og løyper: Arbeide for å sikre åpne og offentlige prosesser når det gjelder større endringer i sti og løypenettet. Følge opp innspillet til kommunen om en kommunedelplan for stier og løyper på Sjusjøen. Det var enighet om at dette innarbeides i handlingsplanen.

Dag Landmark: Innspill til punkt 2F og 3B. Takke styret og gruppa som har jobbet med fortetningsspørsmål for godt arbeid.

Egil Høyem: Innspill til punkt 2E. Hogst i hytteområdene. Høyem mente dette er for svakt formulert, må være tydeligere her. Må få med gjennomhogst og felling av småtrær, ikke bare enkelte utkikksposter. Kantklipping langs veien. Bør konkretisere tiltak for å unngå gjengroing. Det var enighet om at dette innarbeides i handlingsplanen.

Handlingsplanen ble deretter godkjent med de 2 nevnte tilføyelser.

7. Innkomne forslag

Det var kommet inn 4 forslag fra Ole Martin Svoor og Solveig Baalsrud Svoor.

Ole Martin Svoor orienterte årsmøtet om forslagene.

Sak 2 og 4: Det ble fattet vedtak i henhold til styrets forslag.

Sak 3: Storåsbommen. Kommentarer: Ønske om klippekortordning for hytteeiere i nærheten av bommen, ikke bare for de på innsiden. De med hytte på innsiden ønsker enklere løsning og ønske om at bomavgiften kan sees i sammenheng med brøyteavgiften. Møteleder bekreftet at disse innspill tas med i det videre arbeidet. Det ble deretter fattet vedtak i henhold til styrets forslag mot 1 stemme.

Sak 1: Sjusjølunga og odden – forslag om å begrense hytteutbygging for å ivareta området for barn og unge. Sterkt mandat til styret om å fronte denne saken. Styrets forslag til vedtak ble godkjent.

8. Sammenlåing av Sjusjøen Vel og Rømåsen og Natrudstilen Vel

Erik Alver orienterte om essens i utsendt saksredegjørelse.

Det ble fattet slikt vedtak:

Årsmøtet i Sjusjøen Vel stiller seg grunnleggende positivt til en sammenlåing med Rømåsen og Natrudstilen Vel. Årsmøtet gir styret fullmakt til å sluttforhandle en avtale om sammenlåing av de to velforeninger med virkning fra 01.01.2026. Dette basert på føringer i styrets saksredegjørelse til årsmøtet kombinert med essens av de synspunkter som framkom på årsmøtet 29.03.2025. Endelig forhandlet avtale om sammenlåing framlegges for behandling på ekstraordinært årsmøte høsten 2025.

9. Fastsetting av kontingent for 2025

Styrets forslag om at kontingenten beholdes uendret med kr. 500 ble enstemmig vedtatt.

10. Budsjett 2025 med fastsetting av styrehonorarer

Erik Weisser-Svendsen gjennomgikk budsjettet

Total godtgjørelse til styret holdes uendret med kr. 125.000

Budsjett og godtgjørelse til styret ble enstemmig vedtatt.

11. Valg etter innstilling fra valgkomiteen:

Valgkomiteens leder Tone Munz orienterte om de som var på valg og to nye styremedlemmer presenterte kort seg selv.

Følgende ble enstemmig valgt:

Nestleder Erik Gaalaas Engesveen	Gjenvalg	2 år
Varamedlem Kristian Harby	Ny	2 år
Varamedlem Aksel Wiberg	Ny	2 år
<u>Revisorer:</u>		
Martin Lie	Gjenvalg	1 år
Erik Frøshaug	Gjenvalg	1 år
<u>Kontrollkomité:</u>		
Jan Ove Holmen, leder	Gjenvalg	1 år
Terje Antonsen	Gjenvalg	1 år
Dag Landmark	Gjenvalg	1 år
<u>Valgkomité:</u>		
Tone Munz, leder	Gjenvalg	1 år
Ole Petter Gundersen	Gjenvalg	1 år
Kjell Sårheim	Gjenvalg	1 år

Møtet ble hevet ca. 17.10

Svein Frislie

Kjell Sårheim

Inger Warendorph
Referent

SIGNATURES**ALLEKIRJOITUKSET****UNDERSKRIFTER****SIGNATURER****UNDERSKRIFTER**

This documents contains 3 pages before this page

Dokumentet inneholder 3 sider før denne siden

Tämä asiakirja sisältää 3 sivua ennen tätä sivua

Dette dokument indeholder 3 sider før denne side

Detta dokument innehåller 3 sidor före denna sida

authority to sign

representative

custodial

asemavaltuus

nimenkirjoitusoikeus

huoltaja/edunvalvoja

ställningsfullmakt

firmateckningsrätt

förvaltare

autoritet til å signere

representant

foresatte/verge

myndighed til at underskrive

repræsentant

frihedsberøvende